
Interpelace – Stabilní koalice 
Vážení členové rady, 
interpelaci bych vznesl na paní starostku nebo pana starostu, ale nikdo takový tu bohužel 
není, takže interpelaci vznáším na pana místostarostu Herolda. 
Moje interpelace se týká stability nové koalice ODS, ANO, TOP 09, STAN se dvěma 
přeběhlíky od Pirátů. 
Když vznikala naše koalice, kritizovali jste nás, že máme jen těsnou většinu a že jsme 
nestabilní. Ano, opírali jsme se o většinu jednoho hlasu. Pak ale v prosinci došlo k 
přeskupení sil – jeden bývalý Pirát změnil dres a vznikla nová koalice. O co se opírá? O 
většinu jednoho přeběhlíka. A když se k němu později přidal další, už máte rovnou dva 
„spolehlivé“ přeběhlíky, na kterých celá tahle koalice stojí. 
Ptám se proto: Je tohle ta slibovaná široká stabilní koalice, která nabízí platformu pro diskuzi 
napříč stranami, nebo je to jenom pokračování koalic z minulých let? 
Předem děkuji za odpověď. 
Henryk Josef Tietjen 
 


